



Comment y arriver autrement? Maternelle à 2e année



PRESENTED BY

Renée Michaud



SERIES SESSIONS

Date	Time
October 29, 2019	8:30 AM - 11:30 AM



LOCATION

Prairie Rose School Division Central Office
- 918 2nd Ave

FEE

\$20.00

QUESTIONS?

Contact Us:

403-381-5580

REGISTER ONLINE

Visit our website to register:

sapdc.ca

Program

Les élèves comprennent le rôle et l'importance de la pratique en mathématiques. Toutefois, ils en ont assez des exercices du manuel de l'élève. Cette session a pour but d'outiller l'enseignant d'une variété d'activités. Pour ce faire, les participants auront la chance de visiter et de vivre des activités riches qui ont le pouvoir d'engager les élèves différemment que par le papier et crayon. Une discussion sur l'approche et la différenciation s'ensuivra afin de rejoindre la grande variété d'apprenants dans votre classe.

We know that students are less and less engaged by the content in student's textbooks. Yet they still need to understand "practice", and eventually memorize basic facts. These 2 sessions offer participants different ways of making students practice in a more engaging way. All activities will be shared via Google drive.

Presenters

Renée Michaud

Renée Michaud est consultante en mathématiques. Elle développe ses propres formations dans les 2 langues et les présente partout en Alberta et au-delà et ce, depuis plus d'une décennie. Son approche pratico-pratique en situation d'atelier et ses grandes connaissances en mathématiques font d'elle une présentatrice recherchée. Renée a enseigné en immersion française à Calgary pendant plus de 20 ans. Elle est finissante du Campus St-Jean, U of A.

Renée Michaud is a consultant in mathematics. She has been developing her sessions in both languages and presenting them throughout Alberta and beyond for more than a decade. Her practical approach in a workshop situation and her great knowledge in mathematics make her a sought-after presenter. Renée taught French immersion in Calgary for over 20 years. She is a graduate of Campus St-Jean, U of A.

Registration Notes

A "to-go" lunch will be provided between AM & PM sessions.

Sub costs will be covered up to 20 participants.



Southern Alberta
Professional Development
Consortium